主 日 崇 拜 程 序


2020 年 2 月 2 日   早上 11 時正



Sunday worship 
　
　
2. February 2020 11am
　



1.
安靜，鳴鐘響  Be quiet，Bell ringing






2.
宣召  Calls to Worship：








3.
使徒信經  The Apostles' Creed 








4.
詩歌敬拜  Hymns
1.  你真偉大









2.  主是我異象







5.
讀經
*  舊約： 創世記  Genesis  15：1 - 6





Scripture reading s
*  新約： 羅馬書  Romans  4：1–8




6.
詩歌  Hymns
*  將你最好的獻給主






7.
讚美禱告  Praise & Prayer








8.
聖餐  Holy Communion








9.
講道 / 分享
*  題目  Topic：《蒙召作主門徒》





Sermon
*  Topic：《Calling to be disciples of Jesus》






*  經文  Verses： 路加福音  Luke 5：1 - 11，27 - 28



10.
回應詩歌  Hymns
*  將你最好的獻給主






11.
奉獻、代禱  Offerings、supplication







12.
主禱文、三一頌、祝福  The Lord's Prayer、Doxology（536）Benedictions



13.
歡迎及家事分享  Welcome and  Announcemen t





14.
安靜、鳴鐘響  Be quiet








講道經文 / Sermon Verses：路加福音  Luke 5：1 - 11，27 - 28

5:1  耶穌站在革尼撒勒湖邊，眾人擁擠他，要聽神的道。5:2  他見有兩隻
船灣在湖邊；打魚的人卻離開船洗網去了。5:3  有一隻船是西門的，

耶穌就上去，請他把船撐開，稍微離岸，就坐下，從船上教訓眾人。

5:4  講完了，對西門說：「把船開到水深之處，下網打魚。」

5:5  西門說：「夫子，我們整夜勞力，並沒有打著甚麼。但依從你的話，
我就下網。」5:6  他們下了網，就圈住許多魚，網險些裂開，5:7  便招呼
那隻船上的同伴來幫助。他們就來，把魚裝滿了兩隻船，甚至船要

沉下去。5:8  西門•彼得看見，就俯伏在耶穌膝前，說：「主啊，

離開我，我是個罪人！」5:9  他和一切同在的人都驚訝這一網所打的魚。
5:10  他的夥伴西庇太的兒子雅各、約翰，也是這樣。耶穌對西門說：

「不要怕！從今以後，你要得人了。」5:11  他們把兩隻船攏了岸，

就撇下所有的，跟從了耶穌。





5:27  這事以後，耶穌出去，看見一個稅吏，名叫利未，坐在稅關上，

就對他說：「你跟從我來。」5:28  他就撇下所有的，起來，跟從了耶穌。
******************************************************************

代禱事項  Prayer Requests：



→
為武漢肺炎的急救工作及不斷蔓延的趨勢禱告，求主憐憫，



保守，也加力量和智慧給醫護人員，救主團隊和政府部門。



Pray for the emergency rescue work of Wuhan coronavirus victims



and its spreading trend. Pray for the Lord's mercy and protection,



and for his increase strength and wisdom to the medical staff, the



support teams and government agencies.




家 園 訊 息  Announcement







歡迎弟兄姊妹和朋友參加主日崇拜！Welcome to the Sunday worship service！


→
崇拜後有長者以諾團契聚會，歡迎參加。


After the worship, there will be monthly meeting for the elderly Enoch Fellowship. 

Welcome to join us.













→
2020-2023年教會主題：在充滿活力的教會中作主真門徒 - 委身，




蛻變，更新！The Theme of the Year 2020-2023: Becoming True




Disciples of Jesus in a Living Church -Committed, Transformed, Renewed. 


→
教會茲定於2020年2月23日（星期日）主日崇拜後，舉行年初




會友大會，敬請各會友預留時間出席。Our first Church




Member Annual Meeting will be arranged on Sunday, February 23, 2020 




right after the Sunday Service, welcome and set the date for it. 



→
今年復活節4月9-11日，禮拜四到禮拜六，計畫舉行全教會的培靈會，



大家一起靈修禱告，彼此有更多的認識，在主裏建立更深的友誼和關係，



陳牧師今年將與大家一起過復活節。請弟兄姊妹提前預留時間，詳細內容



稍後再報。 April 9-11, Thursday to Saturday during the Easter holidays,, we will 



plan to have a spiritual revival camp for the whole church, everyone is well come. 



Through spiritual sharing and pray together, to get to know each other better and 



to build a deeper friendship and relationship in the Lord. Pastor Chen will also 



join this year. Please reserve the time in advance, and the details will be reported later.
武漢肺炎特別提醒：
雖然中國的肺炎病毒繼續在蔓延，瑞典和芬蘭都已經有了確診病例，世界衛生組織也將這個病毒構成國際突發公共生事件。但挪威衛生部門表示大家無需不安，他們也做好了準備。教會目前還沒有必要正式停止主日崇拜和其他所有聚會，如有需要會立刻通知大家。請弟兄姊妹繼續代禱，注意作好防疫措施。請中國回來的弟兄姊妹，特別留意以下是崔立醫生更新的提醒，全文如下：所有在挪威的華人朋友們請注意！
隨著春節已過，有不少回中國過年的朋友相繼返回挪威，為了最低地減少從中國帶回傳染源，請大家注意以下幾點。
1.
所有從中國回來的朋友，不單單包括從武漢或者湖北省，請從下飛機開始就帶上

口罩，外科醫用口罩就可以。如果在挪威的朋友接機，請記住給自己和過來的

朋友各準備一個外科口罩，見面第一件事就是先把口罩帶好再講話。
2.
回到挪威以後，如果程坐公交車或計程車回家，請儘量避免與別人交談，

儘量與別人保持1米以上的距離。
3.
請自覺在家裏隔離2周，2周之內不要與朋友接觸，不要參加集體活動。

如果去商店買日用品，請爭取在人少的時候去，儘量不近距離與人交談，

不觸摸其他商品，不打噴嚏和咳嗽。
4.
如果需要，請同家庭醫生聯繫兩周的假條。
5.
如果出現感冒症狀，請立刻電話聯繫本地的急診，電話116117，不要自己去

家庭醫生或急診中心，以避免交叉傳染。不要延誤時間，因為一旦你出現症狀，

你的家人很有可能已被傳染，需要立刻確診和隔離，避免更大距離傳染。

2周後沒有症狀就可以放心了。
這次病毒的特點是傳染力大，潛伏期長。作為在挪威的華人醫生，提醒大家把資訊傳到所有在北歐的華人朋友，讓所有華人都有共識，互相提醒，因為這直接關係我們自己的健康。為所有患者，家屬，和盡心盡力的醫護人員禱告。崔立

Wuhan Coronavirus protection measures: 

China's corona virus continues to spread, both Sweden and Finland have confirmed cases. The World Health Organization has also made the virus an international public health emergency. But the Norwegian health authority says everyone does not need to panic and they are ready to cope with the coming of the cases in Norway. So far there is no need for the church to officially stop Sunday worship and all other meetings, and we will notify everyone immediately if necessary. Please continue to pray and pay special attention to the protection measures to prevent from the infection. Here is the updated reminder from Dr. Cui Li, please pay special attention for those who recently come back from China.

Attention all Chinese friends in Norway!

The Spring Festival has passed and many friends are returning to Norway from China. In order to minimize the source of infection, please pay attention to the following protection measures.

1. 
All friends returning from China, not just from Wuhan or Hubei Province, please wear


a surgical mask right after you get off from the air plane. If you go to the airport to 


picks up guests from China, please remember to prepare a surgical mask for yourself 


and your friends. The first thing to do when you meet them is to wear the mask before


you speak.

2.
After returning to Norway, if you take bus or taxi, please try to avoid talking with 


others and try to keep a distance of more than 1 meter with others.

3.
Please consciously isolate yourself at home for 2 weeks. Do not contact with friends


or participate in group activities within 2 weeks. If you go to the store for shopping, 


try to go to shops when people are few, try to keep distance when you have to talk to


people, do not touch other products, do not sneeze and cough.

4.
If necessary, contact your family doctor for a two-week sick leave.

5.
If you have cold symptoms, please call your local emergency department immediately 


at 116117. Do not go to your family doctor or emergency center by yourself to avoid 


cross infection. Don't make any delay when you need medical help, because once you


have symptoms, your family is likely to be infected, and you need to be diagnosed and 


isolated immediately to avoid spreading of the virus . You will be free after 2 week 


isolation without symptoms.

This virus is high infective and has a long incubation period. As a Chinese doctor in Norway, I remind everyone to pass the information to all Chinese friends in Northern Europe, so that all Chinese can be reminded and protected for the sake of our health. Pray for all patients, family members, and dedicated medical staff. Cui Li

